New Year's Day in England

The celebration of New Year's day varies according to the district. In the south of England, the festival of Christmas, lasting 12 days from December 25th, runs on well into the New Year. The decorations of coloured streamers and holly, put up round the walls, and of course the fir-tree, with its candles or lights, are not packed away until January 5th. On the evening of December 31st, people gather in one another's homes, in clubs, in pubs, in restaurants, and hotels, in dance halls and institutes, to "see the New Year in". There is usually a supper of some kind, and a cabaret, or light entertainment. The bells chime at midnight. The people join crossed hands, and sing "Auld lang syne", a song of remembrance. 

On New Year's day all English schoolchildren make New Year resolutions. They make up lists of shortcomings which they intend to correct. The chil' dren. their mothers and fathers, and their friends laugh and have a good time when they read them The children promise to keep them. 

In the north, and in Scotland, particularly, the Year known as Hogmanay, is very well kept up. The ceremonies are similar, but they have an added called "first foot". This means opening your door to anyone who knocks it after midnight, and who will then enter the house, carrying a piece of coal or wood, or bread. The visitor is entertained with cakes and ale. 

At the Jolly parties on New Year's eve and also on Burn's night, when they commemorate their national poet (Jan. 25th), the Scottish people enjoy eating their famous Haggis. This is a pudding, made from the heart, liver and lungs of sheep or calf, minced suet, onions, oatmeal and seasoning, and cooked in the animal's stomach. It is brought into the banqueting-hall or dining room to the accompaniment of the bagpipes. Considerable quantities of good Scotch whiskey are consumed during these celebrations. 

Перевод текста: New Year's Day in England

Празднование Нового года изменяется согласно району. На юге Англии, фестиваль Рождества, длясь 12 дней с 25-ого декабря, продолжается хорошо в Новый год. Художественные оформления цветных заголовков и падуба, поднятый раунд стены, и конечно ель, с ее свечами или огнями, не убраны до 5-ого января. Вечером от 31-ого декабря, люди собираются в домах друг друга, в клубах, в пабах, в ресторанах, и гостиницах, в дансингах и институтах, "видеть Новый год в". Есть обычно ужин некоторого вида, и кабаре, или легкого развлечения. Перезвон звонков в полночь. Люди присоединяются к пересеченным рукам, и поют "Доброе старое время", песня воспоминания. 

На Новый год все английские школьники принимают Новогодние решения. Они составляют списки недостатков, которые они намереваются исправить. chil' dren. их матери и отцы, и их друзья смеются и хорошо проводят время, когда они читали их, дети обещают держать их. 

На севере, и на Шотландии, особенно, Год, известный как Hogmanay, очень хорошо поддержан на высоком уровне. Церемонии подобны, но они имеют добавленное, названное "первая нога". Это означает открывать вашу дверь в любого, кто пробивает это после полуночи, и кто тогда войдет в дом, неся часть угля или леса, или хлеба. Посетителя развлекают пирогами и пивом. 

В Веселых сторонах на Кануне нового года и также ночью Берна, когда они ознаменовывают их национального поэта (25-ого января), шотландские люди любят есть их известный Haggis. Это - пудинг, сделанный от сердца, печени и легких овец или теленка, рубившего почечного сала, лука, овсянки и приправы, и приготовленный в животе животного. Это принесено в банкетный зал или столовую к сопровождению волынок. Значительные количества хорошего шотландского виски потребляются в течение этих празднований.

